
PROTOK6L Nr Xv'//tt2ozo
z sesji Rady cmjny Rybno odbytej w dniu 16 stycznia 2020 r.

w sali OSp w Rybnie pod pzewodnictwem
Pana Piotra Kornatowskiego _ przewodniczqcego Rady Gminy Rybno

obrady Rady Gminy protokolowara -^Ewa soboczyriska - Inspektor ds. obslugi Rady i Kadr,
Zastepca Kierownika Uzedu Stanu Cywitnego w irzqdzie cminy Rybno

Obrady rozpoczgto o godz. 1O:00, zakonczono o godz.13:10

Stan ustawowy Rady - 15 Radnych,

W sesji bierze udzial 13 Radnych

Nieobecni: Rafal Gniazdowski, Adam Bochno

- lista obecnosci stanowi zalqcznik do protokolu.

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:

1.Pan Tomasz Wegrzynowski - W6jt Gminy

2.Pani Zdzislawa Kanicz - Skarbnik Gminy

3.Pani Jolanta Jendrycka - Sekretae Gminy

4.Pan Zbigniew Deystek - Radca prawny

- lista obecnosci stanowi zalqcznik do protoko{u

5.Pan Pawel Cie5lirlski - Starosta Powiatu Dzialdowskiego

6.Radni Rady Powiatu - Pani Magdalena Anczykowska, pan Janusz Kaczamrek
T.Soltysi - lista obecnosci stanowi zalqcznik do protokolu.

8.Mieszkancy.

Porzqdek sesji:

Ad.l i 2 Otwarcie sesii i stwierdzenie prawomocnosci obrad,

Obrady Xvlll sesji Rady Gminy Rybno otworzyf o godz. 10:00 Pan Piotr Kornatowski Przewodniczacv
Rady Gminy.

Nastepnie pouczyl wszystkich obecnych, i2 obrady Rady Gminy sq rgestrowane za pomocq utzqdzeh
nagrywajEcych dZwiek.

Powital wszystkich obecnych na sali obrad a nastepnie stwierdzil, 2e po sprawdzeniu listy obecnosci,

na sali znajduje sie 13 radnych co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwal.

Ad.3.Ustalenie porzadku obrad.

PrzewodniczEcy Rady przedstawil pozEdek dzienny obrad.

l.Otwarcie sesji.
2.Stwierdzenie prawomocno5ci obrad.
3.Ustalenie porzadku obrad.
4.Przyjecie protokolu z XVll sesji Rady Gminy Rybno.
5.Sprawozdanie miedzysesyjne W6jta cminy.
6.Podjecie uchwal w nastepujqcych sprawach:
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na tata 2020-2032;
2) zmian w budzecie Gminy Rybno na 2020 rok;
3) udzielenia pomocy finansowej dla Wojew6dztwa Warminsko-Mazurskiego na dofinansowante
Programu naprawczego drogi wojewodzkiej nr S38;



4)udzielenia Wojew6dztwu Warminsko - Mazurskiemu pomocy finansoweJ

w formie dotacji celowej na dofinansowanie budowy pomostu edukacyjnego nad jeziorem GrEdy w

miejscowosci Grqdy na terenie Welskiego Parku Krajobrazowego;

S1 uOzietenie Wojewodztwu Warminsko-Mazurskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej na

doflnansowanie budowy wiezy obseMacyjnej przeciwklusowniczo-turystycznej w Tuczkach na terenie

Welskiego Parku Krajobrazowego;
6) utwor'enia Lokalnego Centrum Aktywnosci Spolecznej w miejscowosci Zabiny;

7) przyjecia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji uzdolnionych Dzieci i Mlodziezy Gminy Rybno;

g) przyjecia Regulaminu okreslajqcego szczeg6lowe warunki udzielania stypendium w6jta Gminy

Rybno za wyniki w nauce, formy i zakres tej pomocy oraz tryb postepowania;

g) zmiany uchwaly w sprawie wyboru przedstawicieli Gminy Rybno do Rady spolecznej

Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakladu Opieki Zdrowotnej w Rybnie;

10) zmiany uchwaly w sprawie powolania Rady Spolecznej samodzielnego Publicznego Gminnego

Zakladu Opieki Zdrowotnej w Rybnie.

T.Wystepienie starosty Dzialdowskiego na temat dzialalnosci szpitala Powiatowego w
Dzialdowie oraz wsp6lpracy z Gminq Rybno.
S.Wolne wnioski i zapytania.
9. Zamkniecie obrad.
Kierujac nastepnie zapytanie o propozycjg zmiany porzedku obrad.

Wniosek o zmiane porzqdku obrad wni6sl Wojt Gminy - Tomasz WQgrzynowski,

1) wylqczenie w pkt 6:

-ppkt 4 - projektu uchwaly w sprawie udzielenia Wojew6dztwu Warmiisko - Mazurskiemu pomocy

finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie budowy pomostu edukacyjnego nad jeziorem

Grqdy w miejscowo5ci Grqdy na terenie Welskiego Parku KrEobrazowego;

- ppkt 5 - projektu uchwaty w sprawie udzielenie Wojewodztwu Warminsko-Mazurskiemu pomocy

finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie budowy wie2y obserwacyjnej

przeciwklusowniczo-turystycznej w Tuczkach na terenie Welskiego Parku Krajobrazowego

2) wprowadzenie w pkt 6 ppkt 11 - projektu uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla

Wojew6dztwa Warminsko-Mazurskiego w formie dotacJi celowej na dofinansowanie budowy pomostu

edukacyjnego nad jeziorem Grqdy w miejscowosci Grqdy na terenie Welskiego Parku

Krajobrazowego.

Nastepnie poddal pod glosowanie wniosek w sprawie zdjecia z dziennego porzqdku obrad proiektu

uchwaly w sprawie udzielenia Wojewodztwu Warminsko - Mazurskiemu pomocy finansowej w formie

dotacji celowej na dofinansowanie budowy pomostu edukacyjnego nad ieziorem Gredy w

miejscowosci Grqdy na terenie Welskiego Parku KrAobrazowego.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 13

Radnych glosami:

-,,z;a" - 13

- ,,przeciw'- 0

- ,,wstrzymuiAcych sig" - 0

Wniosek przyj9h.

lmienny wykaz glcsowania nad ptzyjeciem porzqdku obrad stanowi zalecznik do protokolu.



Nastepnie poddal pod grosowanie wniosek w sprawie zdiecia z dziennego porzqdku obrad projektu
uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Wojew6dztwa Warmirlsko-Mazurskiego w formie
dotacji celowej na dofinansowanie budowy pomostu edukacyjnego nad jeziorem Greoy w
miejscowosci Grqdy na terenie Welskiego parku Krajobrazowego.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy skrad Rady 15 Radnych w obecnosci i3
Radnych glosami:

-,,2a" - 13

- ,,pzeciw' - 0
- ,,wstrrymujqcych sie,' - 0

Wniosek przyjeh.

lmienny wykaz gfosowania nad pzyieciem porzqdku obrad stanowi zalqcznik do protokolu.

Nastepnie poddaf pod glosowanie wniosek w sprawie wprowadzenia do dziennego porzadku obrad
projektu uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Wojew6dztwa Warminsko-Mazurskiego
w formie dotacji celowej na dofinansowanie budowy pomostu edukacyjnego nad jeziorem Grqdy w
miejscowosci GrEdy na terenie Welskiego parku Krajobrazowego.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno5ci 13
Radnych glosami:

-,,2a" - 13

- ,,przeciw'- 0

- ,,wstrzymujqcych sie" - 0
Wniosek przyj?h.

Nastepnie poddal pod glosowanie pozadek obrad.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 1s Radnych w obecnosci 13

Radnych glosami;

-,,2a" - 13

- ,,przeciw'- 0

- ,,wstzymujqcych sie" - 0
pzyjQla pozedek z uwzglgdnieniem wniosku W6jta Gminy o wprowadzenie do porzqdku
projekt6w uchwal j/w.

lmienny wykaz glosowania nad pzyieciem porzqdku obrad stanowi zalacznik do protokolu.

Ad.4.Przviecie protokolu z XVll sesii Radv Gminv.

Przewodniczqcy Rady poinformowal, ze protokol z xvll sesji zostal wylo2ony do wglqdu i do

czasu rozpoczecia sesji nie zlo2ono do przewodniczqcego wniosku o dokonanie poprawek

do przedlozonego projektu protokolu.

W zwigku tym poddal pod glosowanie protok6l z XVll sesji Rady Gminy.



Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 13

Radnych glrosami:

-,,2a" - 13

- ,,przeciw' - 0
- ,,wstrzymujecych sie" 4
przyjQh protokol z XVll sesji Rady Gminy.

lmienny wykaz glcsowania nad pzyjeciem protokolu stanowi zalacznik do protokolu.

Ad.S.Sprawozdanie miedzvsesvine W6ita Gminv Rvbno.

Przewodniczecy Rady - Pan Piotr Kornatowski udzielil glosu W6jtowi Gminy - Panu Tomaszowi

Wegzynowskiemu, kt6ry pzedlozyl sprawozdanie z dzialalnosci miQdzysesyjnej .

Sprawozdanie stanowi zalqcznik do protokolu.

Po zlozeniu sprawozdania otwozyl dyskus.le.

Zamiat zab.|nia glosu wyrazil mieszkaniec . Przewodniczecy Rady poinformowal, i2

glos w tym zakresie zabierajq radni, zaS po2osialilczestnicy sesji majq mo2liwosd zabrania glosu w

punkcie wolne wnioski i zapytania.

Radni pytan nie wniesli.

Ad.6.Podiecie uchwal w nastepuiacvch sprawach

l.zmianv Wieloletniei Proonozv Finansowei Gminv Rvbno na lata 2020-2032

Przewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil siQ do Radnej El2biety Rozentalskiej o

pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - Elzbiety Rozentalskiej przedstawila opinie komisji statych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalecznik do protokolu.

Pzewodniczecy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytai nie wniesiono.

Przewodniczacy Rady zamknql dyskusjg. Po odczytaniu pro.iektu uchwaly przez wicepzewodniczqcq

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 13

Radnych, glosami:

- 13 - ,,z.a",

- 0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstrzymujecych siQ"



podiela uchwaQ N. xvtrr/123/2020 w sprawie zmiany wieroretniej prognozy Finansowej Gminy
Rybno na lata 2020-2032.

Uchwala stanowi zalEcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zaqcznik do protokolu.

2) zmian w budzecie Gminv Rvbno na 2020 rok

Przewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwrocil sie do Radnej Elzbiety Rozentalskiej o
przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - ElZbiety Rozentalskiej pzedstawila opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusjQ nad projektem uchwaly.

Pytan nie wniesiono.

Przewodniczecy Rady zamknql dyskusie. po odczytaniu projektu uchwaly peez wiceprzewodniczqcq

Rady, podda.l go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 13

Radnych, glosami:

- '10 - ,,2a",

- 1 - ,,pneciw"
-2 - ,,wstrzymujqcych sig"
podjela uchwalQ Nr Xvllll124l2020 w sprawie zmian w budiecie cminy Rybno na 2020 rok.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zafacznik do protokolu.

3) udzielenia oomocv finansowei dla Woiew6dztwa Warminsko-Mazurskieqo na dofinansowanie

Proqramu naorawczeqo droqi woiew6dzkiei nr 538

Przewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwrocil sie do Radnej Elzbiety Rozentalskiej o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - Elzbiety Rozentalskiej przedstawita opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Pzewodniczecy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyt dyskusje nad projektem uchwaly.

Pvtan nie wniesiono.



Przewodniczacy Rady zamknel dyskusje. Po odczytaniu prgektu uchwaly pzez wicepzewodniczecq

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 13

Radnych, glrosami:

- 13 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"

-0 - ,,wstrzymujqcych sig"

podjela uchwaQ Nr XVlll/125/2020 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Wojew6dztwa

Warmifisko-Mazurskiego na dofinansowanie Programu naprawczego drogi wojew6dzkiej nr 538

Uchwala stanowi za+qcznik do protokolu.

lmienny wykaz glcsowania nad projektem uchwaly stanowi zafecznik do protokolu.

4) utworzenia Lokalneoo Centrum Aktwnosci Spolecznei w mieiscowosci Zabinv:

Przewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnej El2biety Rozentalskiej o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - Elzbiety Rozentalskiej przedstawila opinie komisji stalych o prolekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalecznik do protokolu.

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad prqektem uchwaly.

Pytan nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady zamknql dyskusje. Po odczytaniu pro.lektu uchwaly przez WicepzewodniczecE

Rady, poddal go pod glosowanie

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 13

Radnych, glo8ami:

- 13 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"

-0 - ,,wstrzymujQcych sie"

podiela uchwale Nr xvllu125/2020 w sprawie utwotzenia Lokalnego centrum Aktywno6ci

Spolecznej w miejscowo6ci 2abinY

Uchwala stanowi zalecznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalecznik do protokolu.

5) ozviecia Lokalneoo Proqramu Wspierania Edukacii Uzdolnionvch Dzieci i Mlodzie2v Gminv Rvbno:

Przewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwrocil sie do Radnej Elzbiety Rozentalskiej o

pftedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.



Radna - Elzbiety Rozentalskiej przedstawila opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.
Opinia stanowi zalEcznik do protokolu.

PrzewodniczEcy Rady - Pan piotr Kornatowski otworzyl dyskusjQ nad projektem uchwaly.

Pytah nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady zamknql dyskusjg. po odczytaniu projektu uchwary pzez wicepzewodnrczqcq
Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obeenosci 13

Radnych, glosami:

-13 -,,2a",

- 0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstrzymujecych sie',

podi?la uchwalQ Nr xvllll127l2020 w sprawie przyiecia Lokalnego programu wspierania
Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Mlodziety cminy Rybno.
Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zaecznik do protokolu.

6) orzviecia Requlaminu okreslaiEceoo szczeq6lowe warunki udzielania stvoendium W6ita Gminv
Rvbno za wvniki w nauce. formv izakres tei oomocv oraz trvb oostepowania

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnej El2biety Rozentalskiej o
pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - El2biety Rozentalskiej przedstawila opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zafEcznik do protokolu.

Przewodniczqcy Rady zwr6cil sie do wicepzewodniczqcej Rady Gminy o doczytanie projektu

uchwaly. Po odczytaniu projektu uchwaly, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy skhd Rady 15 Radnych w obecnosci 13
Radnych, glosami:

- 13 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstrzymujqcych sie,,

podiela uchwale Nr xvllul28/2020 w sprawie przyiecia Regutaminu okreslaiqcego szczegolowe
warunki udzielania stypendium w6jta Gminy Rybno za wyniki w nauce, formy i zakres tej
pomocy oraz tryb postepowania

Uchwala stanowi zatEcznik do protokofu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowl zatqcznik do protokolu.



7) zmianv uchwalv w sprawie wvboru orzedstawicieli Gminy Rvbno do RadV Spo*ecznei

Samodzielneqo Publiczneoo Gminneoo Zakladu Opieki Zdrowotnei w Rvbnie

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwrocil siq do Radnej El2biety Rozentalskiej o

przedstawienie opinii w sprawie prqektu uchwaly.

Radna - Elzbiety Rozentalskiej przedstawila opinie komisji stalych o proJekcie uchwaly

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady zwrocil sie do wiceprzewodniczqcej Rady Gminy o doczytanie projektu

uchwaly. Po odczytaniu projektu uchwaly, poddal go pod glosowanie.

Popzedzdac procedurq glcsowania, Peewodniczqcy Rady zwr6cil sie z zapytaniem do radnego

Dariusza Karbowskiego, czy wyta2a zgodg na swoje kandydaturg do sk+adu Rady Spolecznej SPG

zoz.

Radny - Dariusz Karbowski wyrazil zgode na kandydowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno5ci 13

Radnych, glosami:

- 13 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"

-0 - ,,wstrrymujqcych sie"

podjela uchwaQ Nr XVlll/129/2020 w sprawie zmiany uchwaly w sprawie wyboru przedstawicieli

Gminy Rybno do Rady Spolecznej Samodzielnego Publicznego Gminnego Zaktadu Opieki

Zdrowotnej w Rybnie.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad prolektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu.

8) zmianv uchwalv w sorawie oowolania Radv Soolecznei Samodzielneoo Publiczneqo Gminneqo

Zakladu Opieki Zdrowotnei w Rvbnie

pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwt6ctl sie do Radnej Elzbiety Rozentalskiej o

pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - El2biety Rozentalskiej przedstawila opinie komisji stalych o projekcie uchwaly

Opinia stanowi zalacznik do protokolu.

przewodniczqcy Rady zwr6cil sig do wiceprzewodniczEcej Rady Gminy o doczytanie projektu

uchwaly. Po odczytaniu projektu uchwaty, poddal go pod gbsowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 13

Radnych, glosami:

- 13 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"

-0 - ,,wstrzymujqcych sie"



podiQh uchware Nr XVflr/i30/2020 w sprawie zmiany uchwary w sprawie poworania Rady
spoiecznej samodziernego pubricznego Gminnego zakladu opieki zdrowotnej w Rybnie.
Uchwala stanowi zaecznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zafqcznik do protokofu.

9) udzielenia Domocv finansowei dla Woiew6dztwa Warminsko-Mazurskieqo w formie dotacii cerowel

terenie Welskieoo Parku Kraiobnrazoweqo
Pzewodniczecy Rady- pan piotr Kornatowski zwr6cir sie do Radnej Er2biety Rozentarskiej o
przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - ElZbiety Rozentalskiej pzedstawila opinig komisji stalych o prolekcie uchwafy.
Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Pzewodniczecy Rady zwr6cif siQ do wicepzewodniczqcej Rady Gminy o doczytanie prorektu
uchwafy. Po odczytaniu projektu uchwaly, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w gfosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 1s Radnych w obecnoici 13
Radnych, gloGami:

- 13 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstrzymujqcych sig"
podi?fa uchwale Nr XVttt/131/2020 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dta wojew6dztwa
warmif sko-Mazurskiego w formie dotacji celowej na dofinansowanie budowy pomostu
edukacyjnego nad jeziorem Grqdy w miejscowosci Grqdy na terenie welskiego parku
Krajobrazowego
Uchwa+a stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi za+qcznik do protokofu.

Ad.T.Wvstapienie Starostv Dzialdowskieqo na temat dzialalnosci Szpitala powiatoweqo w
Dziafdowie oraz wso(tpracv z Gmina Rvbno.

Pzewodniczecy Rady udzielil glosu panu pawlowi cieslinskiemu - staroscie powratu

Dzialdowskiego. w swoim wystqpieniu poruszyr nastQpuiqce kwestie dotyczece funkcjonowania
Szpitala Powiatowego w Dzialdowie:

1) poinformowal o zmianach organizacyjnych szpitala;

2) wskazal na kwote zadlu2enia szpitala;

3) przedstawil pran inwestycyjny szpitara miedzy innymi na pranowany zakup spzgtu w postaci
rezonansu.

w zakresie prowadzonej wsp6lpracy z samorzqdem gminy Rybno poinformowar o dziataniach
podejmowanych w ramach wspofpracy w zakresie dr6g gminnych i powiatowych miedzy innyml
tealizacji drogi ne odcinku Rybno-Rumian oraz Jeglia-Debiefi. wskazal, i2 samozqd powiatu wspiera
szeroko poietq dziafalnosd organizacji pozatzqdowych poprzez dofinansowywanie gl6wnie remont6w i



renowacji obiektow sakralnych znajdujacych sie na terenie powiatu dzialdowskiego, w tym na terenie

gminy Rybno.

NastQpnie Przewodniczecy Rady otwotzyl dyskusjq. Gics zabrali:

Radny - Bogdan Wantowski pzedstawil Staroscie Dzialdowskiemu pytania dotyczece:

1) wysokosci rocznego bud2etu Szpitala Powiatowego;

2) ptzyczyny zadluzenia szpitala;

3) zakresu planowanych inwestycji szpitala;

4) pzedmiotu programu naprawczego szpitala;

5) wysokosci wynagrodzenia otrzymywanego przez dotychczasowego i obecnego dyrektora

szpitala.

W odpowiedzi Starosta Dzialdowski wskazal na wielkosc budzetu szpitala. Wyjasnil kwestie zv,liqzanE

z obowiazkiem pokrycia okreslonego limitu zadlu2enia plac6wki przez powiat. Nakreslil sprawe

planowanych inwestycji, migdzy innymi remont oddzialu psychiatrycznego. W dalszej czesci odni6sl

siQ do ramowych zaic2en programu naprawczego szpitala, wskazu.jac miedzy innymi na ograniczenie

liczby godzin nadliczbowych oraz stanu zatrudnienia (ograniczenie naturalne w zwiqzku z przejSciem

na emeryture). Wyjasnil jak ksztaftuje sie wysokoSC wynagrodzenia dyrektora szpitala.

Mieszkaniec - ./zapytal 
jaki bedzie koszt planowanego zakupu rezonansu otaz czy

nastqpifo zmnieJszenie obsady medycznej karetek pogotowia.

Starosta Dzialdowski - Pawel Cieslinski wskazal na koszt zakupu rezonansu. W dalszej czesci

wypowiedzi wyjaSnil w jaki spos6b ksztaltuje sie obsada medyczna karetek pogotowia.

Softys solectwa Prusy - Ryszard Podowski zagytal czy planowany jest remont drogi powiatowej na

odcinku od ronda w miejscowosci Tuczki do granicy z gminq Dqbrowno.

Starosta Dzialdowski - Pawel CieSlirlski w odpowiedzi wskazal, jakie zgodnie z wieloletnia prognoza

finansowa powiatu dzialdowskiego, bQdq realizowane inwestycje drogowe na terenie gminy Rybno

Poinformowal, iZ remont poruszanej drogi jest konieczny. Nie mniej jednak racjonalnosd wykonania

remontu uzalezniona jest od pzebudowy mostu znajdujqcego sie w miejscowosci Dqbr6wno. Dalej

wyja5nil kwestie wnioskowania wykonania chodnika w miejscowoSci Tuczki

W6jt - Tomasz Wegrzynowski podziekowal Panu Staroscie za pomoc w alokacji karetki pogotowia w

Rybnie.

Na tym dyskusje zakoiczono. Przewodniczqcy Rady zatzadzil przerwq w obradach od godz. 11:45 do

godziny 12:00.
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Ad.S.Wolne wnioski i zapvtania.

Glios zabrali:

Radna - Joanna sfupska poinformowala o akcjach charytatywnych, kt6re zostanq w najbli2szym

czasie przeprowadzone na zecz Julii R6wczvnskiei.

Radny - Adam Kasprowicz poinformowal o zbiorce przedmiot6w metalowych, z kt6rej dochod zasili
akcje charytatywnq j/M

Mieszkaniec - 'zwrocif siQ do Przewodniczqcego Rady z pytaniem na jakiej podstawie

nie udzielil mu gfosu w dyskusji po sprawozdaniu miedzysesyjnym w6jta. w swojej wypowiedzi odni6sl
sae do zawartego w sprawozdaniu miedzysesyjnym punktu dotyczqcego funkcjonowania ochrony
pzeciwpo2arowej. wyrazil poglqd, iz pzedstawione dane nie odzwierciedlaie stanu faktycznego.
Dalej zapytal z czego wynika pzedstawiona w raporcie o stanie gminy, frekwencja czlonk6w Rady
spofecznej sPG zoz otaz czy jako pzewodniczqcy tej rady widzi potrzebQ zakupu sprzeru
medycznego.

Przewodniczecy Rady - Piotr Kornatowski w odpowiedzi na pytanie wyjasnil, zasady jakimi kieruje sre
prowadzqc obrady sesji, w tym utzymania pozedku podczas obrad.

Radca prawny - zbigniew Dzystek wyjasnil temat zwiqzany z czynnym udzialem w sesji osoby
niebedqcej radnym.

Mieszkaniec

przedmiocie.

zwrocil uwage na koniecznosc zmiany statutu gminy w tym

Wojt - Tomasz WQgzynowski w odpowiedzi na zapytanie mieszkaica wyjasnil, i2

czlonkowstwo w Radzie Spolecznej SPG ZOZ ma charakter dobrowolny. watomiast ninrejsza
informacja podlegala uwzglQdnieniu w raporcie o stanie gminy. Frekwencja na podczas posiedzefi

rady nie mia+a wplywu na sprawne funkcjonowanie osrodka. wskazal, iz zakupy sprzetu w osrodKu

zdrowia dokonywane se na biezqco.

Radny - sylwester Kasprowicz wskazal na przyczyn swojej rezygnacji jako czlonka Rady spolecznej
SPG ZOZ w Rybnie. Poinformowal o mozliwogci ubiegania sie o Srodki finansowe w ramach grant6w
w LGD. Dalej poinformowal o organizowanej w najblizszym czasie Gali sportu pzez Grupq w Rgkach
Mlodych. Odni6sl siq w swojej wypowiedzi do pracy pzewodniczecego Rady.

Mieszkaniec - poruszyl kwestie rozbudowy osrodka zdrowia w Rybnie i przywr6cenra

filii o6rodka zdrowiJr,rKoizelewacn.
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WOjt - Tomasz Wegzynowski w odpowiedzi wyjasnil w jaki spos6b bQdzie pnebiegao rcalizaqa

rozbudowy osrodka zdrowia w Rybnie. Wskazal na wykonane do tej pory prace miedzy innymi na

wykonanq dokumentacje projektowe. W swojej wypowiedzi odwolal sie r6wnie2 do sprawy reaktywacji

filii osrodka zdrowia w Koszelewach

Mieszkaniec - - ponowienie odni6sl sie do deklaracji w6jta, kt6re zostaly pzedstawione

podczas kampanii wyborczej oraz na jednej z sesji rady gminy w kwestii reaktylvacji oSrodka zdrowia.

Zwr6cil r6wnie2 uwage na koniecznoSC selekcjonowania waznosci potzeb spolecznych.

Radny - Adam Kasprowicz wyjasnil, i2 Swietlica wiejska w Koszelewach byla remontowana za zgodq

spolecznosci lokalnej za nim pojawily siQ programy senioralne.

Radny - Waldemar Reszka zwracajqc sie do W6jta Gminy zapytal, czy zostanie zrealizowany projekt

Sciezki pieszo-rowerowej na odcinku Rybno-Tuczki. Zwtacdqc siQ do obecnego Starosty

Dzialdowskiego zapytal, czy samozed powiatu sfinansuje budowQ mostu na rzece Wel.

Starosta Dzialdowski - Pawel Ciesliiski w odpowiedzi wskazal, iZ w miare mozliwosci samozed

powiatu stara sie wspolfinansowad pzedsiewziecia.

W6jt - Tomasz WQgzynowski wyjasnil stan zaawansowania inwestycji poruszonej przez radnego

Waldemara Reszke.

. Rady - Bogda wantowski zwr6cil sie do radcy prawnego, o udzielenie odpowiedzi na temat

mo2liwoSci dokonwania zmian w uchwale bud2etowej na wniosek radnego. Swoje pytanie wywiodl z

procedowanego na posiedzeniu komisji projektu uchwaly bud2etowej, w kt6rym ujQta zostala

inwestycja dotyczeca zakupu sprzetu. Ponadto zapytal, czy radny jest uprawniony do skladania

wniosk6w o zmiane projektu uchwaly.

Radca prawny - Zbigniew Drzystek w odpowiedzi wyjasnil zagadnienie procedowania uchwaly

budzetowej, ijej zmian. Dalej wyjasnil, iz radny jest uprawniony do wnoszenia poprawek do projektu

uchwaly oraz wskazal na kwestie proceduralne na etapie opiniowania w komisji, a nastepnie na forum

obrad rady.

w6jt - Tomasz wQgzynowski wskazal, i2 poruszany problem zakupu sptzQtu, zostal ju2 wyjasniony

Wyjasnit, iz w pzyszlosci tego rodzaju inwestycje bedq poddane konsultacji z radnymi

Radny - Adam Kasprowicz odnoszqc sig do reaktywacji osrodka zdrowia w Koszelewach stwierdzil, i2

w6jt opowiadal sie za budowe osrodka i nie zgadza sie z zaeutami kierowanymi pod.iego adresem w

tym wzgledzie.
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w6jt - Tomasz wegrzynowski Wasnil, i2 w tej materii wypowied2 na zebraniu wynikala po zebranru,
kiedy podjeta zostala decyzja o wykonywania remontow z funduszu soleckiego.

Radny -Dariusz Karbowski poruszyl problem skladowanej ziemi na skzyzowaniu ulic poprzecznej i

G6rnej. Poruszyl r6wniez sprawQ pojawiajecego sie coraz czesciej zjawiska zadymienia na terenre
gminy. Zaapelowal o podjecie odpowiednich dzialan w tei sDrawie.

w6jt -Tomasz wegzynowski poinformowal o instalacji czujnik6w badaiecych czystosc powietza.
zwrocil uwagg, iz poruszany przez radnego Dariusza Karbowskiego wymaga rozwazenia pod wietoma

wzgledami.

Na tym dyskusje zakonczono

Ad,9.zamkniecie obrad.

o godz.13:10 PrzewodniczEcy Rady Pan piotr Kornatowski - wobec wyczerpania dziennego pozadku
obrad - zamknel obrad XVllt sesji zwyczajnej Rady cminy Rybno.

Na tym protok6l zakonczono.

Protokolowala :
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Do niniejszego protokofu zahcznik formalny 6tanowi nagranie zawieraiqce obraz i dtwiek.
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